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وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: موافق افزایش تعرفه پیامک ها نیستیم اما آنچه مجلس تصویب کند برای ما لازم

الاجراست.

افزایش تعرفه پیامک در مجلس تصویب شد؛ 

واعظی در حاشیه دیدار با وزیر ارتباطات جمهوری آذربایجان در جمع خبرنگاران افزود: این افزایش پیشنهاد وزارت ارتباطات و
دولت نبوده است بلکه داخل مجلس مطرح شد و رأی آورد. وزیر ارتباطات گفت: افزایش نرخ پیامکها ارتباطی به درآمدهای

وزارت ارتباطات ندارد و جداگانه در حساب دیگری ریخته می شود و هزینه های آن درجای دیگری است. واعظی درخصوص
زمان اجرای نرخ جدید تعرفه ها افزود: از زمان اجرای بودجه نرخ های جدید اعمال میشود و قرار است که یک تومان اضافه

شود. وی در خصوص امنیت شبکه هم گفت: در شش ماه گذشته بیش از 200 میلیارد تومان برای امنیت شبکه سرمایه گذاری
کرده ایم. واعظی افزود: از مردم خواهش می کنیم از شبکه های اجتماعی که میزبان آن در داخل است استفاده کنند و امنیت

استفاده از تلفن ثابت بیشتر از موبایل است. وزیر ارتباطات گفت: هر چه تکنولوژی پیشرفت کند به موازات آن مزایا،
معایب،آسیب ها و تهدیدها هم بیشتر می شود .

[1] وزارت ارتباطاتبرچسب ها: 
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